

# 急件

致： 已安裝網上學校行政及管理系統學校的校長  
由： 教育局  
日期： 2019年6月5日

## 「網上校管系統」網絡伺服器（HTTP Server）重要更新提示

教育局已於 2019 年 6 月 5 日發佈網上校管系統 HTTP Server 最新版本的修正更新檔案程式，供學校於 HTTP Server 下載及執行相關程式，以修補已知的保安弱點及加強系統保安。

請 貴校儘快安排更新現有校內網上校管系統 HTTP Server（只需於相關伺服器執行“starthsp”指令，有關升級程序需時約 5-20 分鐘）。有關詳情，請參閱[網上校管系統網絡伺服器更新指引](#)。如 貴校已完成上述 HTTP Server 更新，請毋須理會此提示。

如有查詢，請聯絡所屬的[網上校管系統小組的學校聯絡主任](#)。

教育局  
系統及資訊管理組

# URGENT

To : The Principals of all schools with WebSAMS installed  
From : Education Bureau  
Date : 5 June 2019

## **Reminder on Important Update of WebSAMS HTTP Server**

EDB has released a patch on the WebSAMS HTTP Server on 5 June 2019 for schools to download and apply this patch on HTTP Server to fix known security vulnerabilities and strengthen system security.

Please arrange to update the existing WebSAMS HTTP Server inside school campus soonest possible (run command “starthsp” at relevant server which takes around 5-20 minutes). For details, please refer to the [Guideline of Applying Patch in HTTP Server of WebSAMS 3.0](#). If your school has already completed the above update exercise of WebSAMS HTTP Server, please disregard this reminder.

For enquiries, please contact your [School Liaison Officer of our WebSAMS Team](#).

Systems and Information Management Section  
Education Bureau